



Rolf Biebl

Deutschland/Germany

Geboren 1951 in Klingenthal. 1973–1978 Studium der Bildhauerei an der Weißensee Kunsthochschule Berlin. 1978–1979 Aufbaustudium (Aspirantur) an der Weißensee Kunsthochschule Berlin. 1979–1980 Aufbaustudium (Aspirantur) an der Ungarischen Akademie der Bildenden Künste, Budapest. 1980–1983 Meisterschüler der Akademie der Künste Berlin, bei L. Engelhardt. 1980 Gründung "Neon Real" mit den Malerfreunden C. Gröszer und H. Schulze. Seit 1985 Lehraufträge an Berliner Kunsthochschulen. 1992 Lammert-Preis der Akademie der Künste Berlin. 1992/93 Ateliergemeinschaft mit Susanne Rast. 2003 1. Preis beim Internationalen Bildhauersymposium in Eubabrunn. Seit 1983 Ausstellungen im In- und Ausland. "Das schönste in der Kunst ist der vollständige Ausdruck menschlicher Existenz – manifestiert durch seinen Körper." www.rolf-biebl.de

Born in 1951 in Klingenthal, Germany. 1973–1978 Studied sculpture at the Berlin Weissensee School of Art, Germany. 1978–1979 Postgraduate studies at the Berlin Weissensee School of Art. 1979–1980 Postgraduate studies at the Hungarian Academy of Fine Arts, Budapest. 1980–1983 Master scholar of the Berlin Academy of Arts, under L. Engelhardt. In 1980 he founded "Neon Real" with the painter friends C. Gröszer and H. Schulze. Since 1985 lecturer at art schools in Berlin. 1992 Lammert Prize of the Berlin Academy of Arts. 1992/93 Studio community with Susanne Rast. 2003 1st prize at the International Sculpture Symposium in Eubabrunn, Germany. Since 1983 exhibitions at home and abroad. "The most beautiful thing in art is the full expression of human existence – manifested through his body." www.rolf-biebl.de



Figurengruppe, 1992–2012, verschiedene Hölzer, Marmor, H: 155 bis 218 cm
Group of figures, 1992–2012, various woods, marble, height: 155–218 cm